
Unit 2  Grammar 
	课题
	Simple future tense with will/shall/be going to

	教学目标
	1. 能用will、shall和be going to表示将来。
2. 能正确使用一般将来时的肯定、否定、疑问形式和回答。

3. 能正确的表达方式谈论将来的计划和打算。

	重点、难点
	1.能正确使用一般将来时的肯定、否定、疑问形式和回答。

2.能正确的表达方式谈论将来的计划和打算。

	Procedure
	Teacher’s activities
	Students’ activities
	Purpose, feedback 

& aims

	Step1 

Revision

吸引注意,积累语言.
	1. Here are some people who lives in Simon’s neighbourhood. They have some problems. How can they get help from the community centre?

(1) Mr. Green’s computer doesn’t work well.

(2) Lily’s bicycle is broken.

(3) Little Tom has problems with his homework.

(4) Grandma chen is sick these days.
2. (1)He’s/She’s going to ask…
(2)Some college students/people will…
	1.do some revision.
2.group work.
	学生回忆已学旧知，复习导入，引出新知。

	Step2

Presentation

导出目标,生成结构.


	1、What will you do if you have problems with your homework? 

2、What do we use will or shall to talk about? We use will or shall to talk about things that will happen and plans that we’re making now. this is an example of the simple future tense. 

3、If someone has problems with his or her homework, he or she will ask the teacher for help. He or she won’t copy the others’ answers. What’ll you do? Will you ask your teacher for help? Will you r parents help you?t

4、What do we use for “I” or “we”? What do we use for “he”, “she”, “it” and “they”?
	1.Think of the question.
2.Work in groups.


	创设真实的语言环境，锻炼学生用所学新知来组织语言的能力。


	Step3

A game

回忆相关知识，初步运用结构。
	1.How do you make negative sentences? Can you tell me how to ask and answer questions?

2.Simon’s computer is broken. She’s asking Mr Lin for help.
Complete their conversation with the simple future tense.
	Work in pairs.


	设置游，刺激学生参与欲，让学生互相交流，运用所学知识。


	Step4

Presentation

And practise
导出目标,生成结构.


	1、Do you think community centres are helpful? I think they are. The community centre in my neighbourhood is going to have a “helping hands” meeting the day after tomorrow. I’m going to teacher children English songs. My daughter is going to dance for the old people. My parents are going to cook some delicious food. 

2、We use be going to talk about something we decide to do and things that will probably happen.
	Solo work
Remember the structure.
	学生在理解的基础上尝试自己给出例句，检查学生理解和运用情况。

	Step5

consolidation
呈现刺激性材料，活用结构。
	T help ss to make up sentences about the simple future tense, Tgive a model first .
	 make up sentences about the simple future tense
	呈现刺激性材料，创设真实的语言环境，锻炼学生用所学新知来组织语言的能力。

	Step6
Exercises

提供反馈评价，巩固结构
	Ask ss to finish A/B
On P23/24 ,and then translate some sentences .


	Ss do more exercises .
	 课堂反馈，查漏补缺。



